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PROTOKÓŁ Nr I /2024 

 

 

z obrad I Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 7 maja 2024 r., która odbyła się w Sali 

Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 9.00 

Skład Rady – 15 

Obecnych według listy obecności – 15 

 

 

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

 

Ponadto na Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Wójt – Waldemar Cyran, Pan Marcin Gręda – 

Zastępca Wójta, Pani Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne, Pan Janusz Chaber – Kierownik 

ZGK w Sadownem, Pani Małgorzata Zyśk – Radna Powiatu Węgrowskiego, Pan Janusz 

Pągowski – Radca Prawny, Dyrektorzy jednostek podległych Urzędowi Gminy Pani Małgorzata 

Koroś i Agata Sędek, Pani Jadwiga Gutowska – Kierownik GOPS w Sadownem oraz sołtysi.   

Pierwszą sesję Rady Gminy Sadowne jako najstarsza wiekiem radna, prowadziła Pani Irena 

Dębkowska. 

Pani Irena Dębkowska – Przywitała wszystkich serdecznie i rozpoczęła obrady I Sesji Rady 

Gminy Sadowne. Pogratulowała Panu Waldemar Cyrana wybory Wójta i wszystkim radnym 

wyboru na radnych.  Następnie Pani Irena Dębkowska przedstawiła porządek obrad 

 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego.  

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.  

3. Ślubowanie radnych. 

4. Wręczenie zaświadczeń o wyborze wójta.  

5. Ślubowanie wójta.  

6. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Głos zabrał Pan Waldemar Cyran Wójt Gminy Sadowne, który pogratulował wyniku 

wyborczego i zaufania swoich wyborców. Życzył wszystkiego dobrego na kolejne lata pracy                 

w samorządzie gminy Sadowne.  
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Do punktu drugiego porządku obrad: 

 

 

Pani Irena Dębkowska – Przechodzimy do punktu drugiego, wręczenie radnym zaświadczeń                   

o wyborze. Poproszę Pana Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej Pana Marcina Grędę 

o wręczenie zaświadczeń radnym o ich wyborze.  

 

Pan Marcin Gręda – Jest mi niezmiernie miło. Jest to dla mnie duże wyróżnienie, że mogę 

Państwu wręczyć zaświadczenie o wyborze radnych. Gminna Komisja Wyborcza to jest ta 

Komisja, która ustala wyniki głosowania w naszej gminie. Jestem Przewodniczącym Gminnej 

Komisji Wyborczej, na sali jest również Wiceprzewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej   

Pani Katarzyna Stefaniak.  Radny to jest ten, który służy najbliżej mieszkańcom. To jest ten, 

który najbliżej jest zawsze tym potrzebom, które są potrzebne dla mieszkańców. Radny to jest 

ten który widzi pierwszy to co trzeba zrobić.  Życzę Państwu, żeby wszystkie wasze sukcesy 

stały się realne. Życzę samych sukcesów na całą pięcioletnia kadencję.   W tej chwili chciałbym 

wręczyć zaświadczenia o wyborze na radnych. Dokonam tego w kolejności alfabetycznej.  

 

Nastąpiło wręczenie zaświadczeń radnym.  

 

Pan Marcin Gręda – Jeszcze raz serdecznie gratuluję.  

 

 

 

                                                      Do punktu trzeciego porządku obrad: 

Pani Irena Dębkowska – Przechodzimy do punktu trzeciego. Proponuję, aby ślubowanie 

odbyło się następujący sposób: odczytam rotę ślubowania a następnie z listy obecności 

odczytam kolejno imiona i nazwiska radnych, którzy powstaną i wypowiedzą według swego 

wyboru „ślubuję” lub „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. Poproszę wszystkich o powstanie. 

Ślubowanie radnych Gminy Sadowne „Wierny konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej 

ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców” 

1. Pan Tomasz Szymanik – Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

2. Pani Irena Dębkowska – Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

3. Pan Marek Gajewski- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

4. Pan Janusz Kibart- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

5. Pani Dorota Mianowicz- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

6. Pani Bożena Rodź - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

7. Pan Sławomir Rydzewski - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

8. Pan Krzysztof Sych - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

9. Pani Teresa Wielgat- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

10. Pan Ryszard Niegowski – Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 
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11. Pan Krzysztof Filipiak - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

12. Pani Anna Wycech - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

13. Pan Jarosław Zyśk - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

14. Pan Andrzej Kopacz - Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

15. Pan Paweł Rosiński- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg 

 

Pani Irena Dębkowska – Gratuluję i stwierdzam, że radni, którzy złożyli ślubowanie obieli 

stanowisko radnego Rady Gminy Sadowne. W tej chwili zgodnie z literą prawa jesteście 

Państwo radnymi i proszę o zalogowanie się do systemu, żebyśmy mogli stwierdzić, czy mamy 

kworum.   

 

 

Do punktu czwartego porządku obrad: 

 

 

Pani Irena Dębkowska – Przechodzimy do punktu czwartego o wręczenie zaświadczeń               

o wyborze wójta. Poproszę Pana Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej o wręczenie 

zaświadczenia.  

Pan Marcin Gręda – Jest mi niezmiernie miło wręczyć to zaświadczenie. Z całą pewnością 

wiem, że wartość tego zaświadczenia jest w dobrych rękach.     

 

 

Do punktu piątego porządku obrad: 

 

 

 

Pani Irena Dębkowska – Poproszę Państwa o powstanie a Pana Wójta o złożenie ślubowania.     

Pan Waldemar Cyran – „Obejmując urząd Wójta Gminy Sadowne uroczyście ślubuję,                         

że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 

publicznego i pomyślności mieszkańców gminy Sadowne. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Waldemar Cyran – Samorząd, drodzy Państwo to jest najpiękniejsza rzecz, jaka nas 

spotkała wchodząc do tej sali. Pierwsze ślubowanie złożyłem w 2014 roku i to był wyjątkowy 

dzień w moim życiu. Wybór nas na przedstawicieli mieszkańców, jest naprawdę ważny. Jest to 

olbrzymi mandat zaufania, ale i olbrzymia satysfakcja z tego co możemy dla naszej gminy          

i mieszkańców zrobić. Życzę nam wszystkim jedności mądrych decyzji podejmowanych na tej 

sali. Będzie to czas, kiedy będziemy zmieniać gminę Sadowne. Najważniejsze abyśmy ją 

zmieniali w dobrym kierunku. Liczę na Państwa pomoc. Wszystkiego dobrego dla gminy 

Sadowne na kolejne lata. Powodzenia.   
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Do punktu szóstego porządku obrad: 

 

Pani Irena Dębkowska – Szanowni Państwo następnym punktem programu jest wybór 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Gminy. Żeby można dokonać wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących musi być powołana Komisja Skrutacyjna w skład, 

której wchodzą trzy osoby. Proszę o zgłoszenie kandydatów. Każdego kandydata zapytam, czy 

wyraża zgodę.  

                                                                                                                                                         

Pan Tomasz Szymanik – Proponuje do komisji skrutacyjnej Panią Teresę Wielgat, Pana 

Krzysztofa Sycha i Pana Krzysztofa Filipiaka.  

Pani Irena Dębkowska – Czy Pani Teresa Wielgat wyraża zgodę na 

udział w Komisji.                                                                                                       

Pani Teresa Wielgat – Tak, wyrażam zgodę.  

Pani Irena Dębkowska – Czy Pan Krzysztof Sych wyraża zgodę na udział w komisji? 

Pan Krzysztof Sych – Tak, wyrażam.  

Pani Irena Dębkowska – Czy Pan Krzysztof Filipiak wyraża zgodę na udział w komisji?  

Pan Krzysztof Filipiak – Tak, wyrażam 

Pani Irena Dębkowska – Członkowie zostali zgłoszeni, musimy to przegłosować.  
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Pani Irena Dębkowska – Proszę o ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przerwa. 

 

Irena Dębkowska – Na ręce Pani Przewodniczącej daję regulamin głosowania w wyborach 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Gminy Sadowne przeprowadzonego na sesji 

w dniu 7 maja 2024 roku. Proszę zapoznać wszystkich radnych z regulaminem.  

Pani Teresa Wielgat odczytała regulamin głosowania w wyborach Przewodniczącego                          

i Wiceprzewodniczących Rady Gminy Sadowne. 

Pani Irena Dębkowska – Dziękuję bardzo. Obędzie się głosowanie czy Państwo zgadzacie się 

czy przyjmujemy regulamin do dalszej procedury.  
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Pani Irena Dębowska – Przechodzimy do następnego punktu, zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego. Ponieważ jestem przy głosie pozwolę zaproponować na Przewodniczącego 

Rady Gminy Sadowne Pana Tomasz Szymanika. Pan Tomasz Szymanik jest trzecią kadencję 

radnym. W pierwszej kadencji był Wiceprzewodniczącym w drugiej kadencji był 

Przewodniczącym Rady Gminy. Z funkcji tej wywiązywał się wzorowo. Zna całą gminę, 

wszystkie miejscowości i drogi. Jak była mowa o jakimś problemie na sesji często jeździł do 

danej miejscowości i sprawdzał stan faktyczny. Jest osobą szukającą kompromisów, udziela się 

społecznie. Jest delegatem w MIR, pracuje w Gminnej Spółce Wodnej, jest Wiceprezesem 

Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Płatkownica, członkiem Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia Na 

Rzecz Rozwoju Gminy Sadowne. Walczy o sprawy rolników.  Chciałam zapytać Pana czy Pan 

wyraża zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Rady Gminy Sadowne. 

Pan Tomasz Szymanik – Tak, wyrażam zgodę.   

Pani Irena Dębkowska – Czy są jeszcze jakieś kandydatury? Skoro nie ma, poproszę Komisję 

Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania.  

Przerwa. 

Pani Teresa Wielgat – Sprawdzimy urnę, urna jest pusta. Członek Komisji będzie odczytywał 

nazwiska.  

Odbyło się tajne głosowanie.  

Przerwa.   

Komisja Skrutacyjna udała się w celu liczenia głosów.  

Pani Teresa Wielgat odczytała protokół z ustalenia wyników z głosowania na 

Przewodniczącego Rady Gminy.    

 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania - 15 

Liczba kart wyjętych z urny – 15 

Liczba kart nieważnych – 0 

Liczba głosów nieważnych – 

Liczba głosów ważnych – 15 

Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem kandydata – 15 

Liczba głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi kandydata – 0 

 

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Tomasz Szymanik uzyskał 

minimalną liczbę głosów i wybrany został na Przewodniczącego Rady Gminy Sadowne. 

 

Pani Irena Dębkowska odczytała uchwałę w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy Sadowne.  
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Pani Irena Dębkowska – Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie, liczbą głosów 15. 

Panie Przewodniczący, gratuluję wyboru. Życzę dobrej współpracy i oddaję prowadzenie dalszej 

części sesji w Pana ręce.  

Pan Tomasz Szymanik – Obdarzyliście mnie olbrzymim zaufaniem, ta liczba głosów 15 o czymś 

mówi.  Ja ze swojej strony deklaruję, że postaram się nie zawieść zaufania. Znacie mój styl pracy, 

doskonale wiecie, że nie jestem człowiekiem konfliktowym. Konflikty starałem się zawsze gasić nie 

podsycać niepotrzebnie. Chciałem nawiązać do dzisiejszego dnia, dziś rozpoczęły się matury. 

Szkoły średnie zaczęły zdawać egzamin dojrzałości, myślę, że my jako radni też dzisiaj zaczęliśmy 

zdawać swój egzamin dojrzałości radnego w tej kadencji. Życzę sobie i wam, żeby ta współpraca 

była na dalsze lata. Pamiętacie moje hasło z poprzedniej kadencji „Zgoda buduje, niezgoda rujnuje” 

więc działajmy zgodnie dla dobra naszej społeczności dla dobra naszej gminy. Temat mojej matury 

z języka polskiego to „Praca, przyjemność czy obowiązek”. Ja pisałem praca jako przyjemność i tak 

bym chciał to odbierać tutaj, że praca dla was i dla naszej społeczności będzie tylko przyjemnością. 

Jeszcze raz dziękuje za poparcie, deklaruję współpracę ze wszystkimi dla dobra naszej gminy. 

Dziękuję jeszcze raz. Zgodnie z porządkiem obrad przechodzimy do wyboru 

Wiceprzewodniczących.  Pozwolicie, że zgłoszę jako pierwszy kandydaturę Pani Ireny Dębowskiej 

jako I Wiceprzewodniczącego. Dziś Państwo mieliście doskonały przykład skrupulatności                  

i pełnego profesjonalizmu działania. Jestem spokojny, że gdybym nie mógł poprowadzić obrad sesji 

Pani Irena zrobi to jak najlepiej. 

Pan Marcin Gręda- Ja tylko przypomnę, że oddzielne głosowania są na I i II 

Wiceprzewodniczącego.   

Pan Tomasz Szymanik – Proszę o zgłaszanie kandydatów. Nie widzę, rozumiem, że możemy 

zamknąć listę kandydatów. Pytam Panią Irenę Dębkowska czy wyraża Pai zgodę na kandydowanie?  

Pani Irena Dębkowska – Tak, wyrażam zgodę.  

Komisja   skrutacyjna udała się przygotować karty do głosowania.  

Przerwa.  

Pani Teresa Wilgat - Będziemy wyczytywać radnych z listy. Prosimy o podchodzenie i odbieranie 

kart.  

Odbyła się tajne głosowanie. 

Przerwa.   

Komisja Skrutacyjna udała się w celu liczenia głosów.  

Pan Tomasz Szymanik – Wznawiamy obrady.  

Pani Teresa Wielgat odczytała protokół z ustalenia wyników z głosowania na Przewodniczącego 

Rady Gminy.    
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Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania - 15 

Liczba kart wyjętych z urny – 15 

Liczba kart nieważnych – 0 

Liczba głosów nieważnych - 0 

Liczba głosów ważnych – 15 

Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem kandydata – 14 

Liczba głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi kandydata – 1 

 

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydat radna Irena Dębkowska 

uzyskał minimalną liczbę głosów i wybrany został na I Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Sadowne. 

Pan Tomasz Szymanik odczytał uchwałę w sprawie stwierdzenia wyboru                                               

I Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sadowne.  
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Pan Tomasz Szymanik – Przechodzimy do wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów.  

Pan Paweł Rosiński – Chciałbym zgłosić Pana Marka Gajewskiego. Pan Marek wielokrotnie był 

radnym, zna potrzeby gminy. Wyborcy darzą go zaufaniem.  

Pan Krzysztof Sych – Chciałbym zgłosić Panią radną Bożenę Rodź. Radna z długim 

doświadczenie, myślę, że dobry kandydat na Wiceprzewodniczącą.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy mamy jeszcze kandydatów? Nie widzę. Pytam Pana Marka 

Gajewskiego czy wraża za Pan zgodę na kandydowanie?  

Pan Marek Gajewski – Tak, wyrażam.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy Pani radna wyraża zgodę? 

Pani Bożena Rodź – Tak, wyrażam zgodę.  

Pan Tomasz Szymanik – Zgłoszono dwóch kandydatów Pana Marka Gajewskiego i Panią 

Bożenę Rodź. Poproszę Komisję o przygotowanie kart i przeprowadzenie głosowania.  

Komisja   skrutacyjna udała się przygotować karty do głosowania.  

Przerwa.  

Pani Teresa Wilgat - Będziemy wyczytywać radnych z listy. Prosimy o podchodzenie i odbieranie 

kart.  

Odbyła się tajne głosowanie. 

Przerwa.   

Komisja Skrutacyjna udała się w celu liczenia głosów.  

Pan Tomasz Szymanik – Wznawiamy obrady.  

 

Pani Teresa Wielgat odczytała protokół z ustalenia wyników z głosowania na 

Przewodniczącego Rady Gminy.    

 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania - 15 

Liczba kart wyjętych z urny – 15 

Liczba kart nieważnych – 0 

Liczba głosów nieważnych - 0 

Liczba głosów ważnych – 15 

Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem Marka Gajewskiego – 4                                  

Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem Bożeną Rodź – 11 

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydat radna Bożena Rodź uzyskał 

minimalną liczbę głosów i wybrany został na II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Sadowne. 
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Pan Tomasz Szymanik odczytała uchwałę w sprawie stwierdzenia wyboru II 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sadowne.  
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Do punktu siódmego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – Wyczerpaliśmy punkt szósty.  

Pani Małgorzata Zyśk - Panie Przewodniczący czy mogę? 

Pan Tomasz Szymanik – Proszę. 

Pani Małgorzata Zyśk - Chciałabym po raz kolejny pogratulować Panu Wójtowi wyboru na 

Wójta Gminy Sadowne.   Gratuluje wyniku ponad 83%. Myślę, że wierzą mieszkańcy, że ma Pan 

na względzie dobro gminy i dobro wszystkim mieszkańców. Gratuluję wszystkim Państwu 

radnym wyboru na radnych swoich okręgów wyborczych. Gratuluję Panu Tomaszowi 

Szymankowi wyboru na Przewodniczącego Rady Gminy. Gratuluję Pani Irence wyboru na                

I Wiceprzewodniczącą Rady i Pani Bożenie Rodź na wybór II Wiceprzewodniczącej Rady Gminy 

Sadowne. Korzystając z okazji chciałam Państwu podziękować, że obdarzyliście mnie Państwo 

mandatem zaufania i zostałam wybrana na kolejną kadencję Rady Powiatu Węgrowskiego. Ze 

swojej strony postaram się zrobić wszystko, żeby inwestycje powiatowe możliwe do 

zrealizowanie na terenie gminy Sadowne doprowadzić do realizacji. Mam nadzieję, że przy dobrej 

współpracy Powiatu i Gminy uda się nam je zrealizować. Wczoraj mieliśmy pierwszą sesje Rady 

Powiatu, zarząd niewiele się zmienił. Starostą została Pani Ewa Besztak                 a Wicestarostą 

Pan Marek Renik.  Dziękuj bardzo i życzę wszystkiego dobrego.  

Pan Waldemar Cyran – Przede wszystkim należy podziękować jeszcze jednej osobie, Gminnej 

Komisji Wyborczej. Panu Przewodniczącemu za czuwanie nad wyborami 7 kwietnia. Była to 

naprawdę bardzo długa procedura. Dziękuje w imieniu własnym i myślę, że wszystkich radnych i 

mieszkańców. Żałuje tylko, że było 49,9 5% frekwencji w gminie Sadowne, troszkę mało, ale 

były to inne wybory niż dotychczas. Jeszcze raz bardzo dziękuję.  

Pan Tomasz Szymanik – My również dziękujemy, gratulujemy Pani radnej uzyskania mandatu               

i liczymy na współpracę.  

Zamykam I Sesję Rady Gminy Sadowne na dzień dzisiejszy. Dziękuję Państwu za przybycie.  

 

 

 

Protokolant: 

Katarzyna Stefaniak Przewodniczący Rady Gminy 

Tomasz Szymanik 
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